
DAGENS MATCH I MÄSTERSKAPSSERIEN

DJURGÅRDENS IF - IFK NORRKÖPING
Rapport från tränarbänken

Segern mot ”Blåvitt” 
inte alls en slump

Var 3-2 mot Göteborg bara en slump?
Nej, det var inte det.
Jag har länge känt att vi varit på gång, och 

det ordentligt. En nyckelseger togs i sista 
matchen i serien, borta mot Norrköping, 
faktiskt den första bortavinsten för oss un
der hela serien.

Viktig. Och i rättan tid.
Den löste många nervknutar, det sista 

hindret för att vårt spel skulle kunna komma 
helt tillrätta. Jag har tidigare under året ofta 
kommit tillbaka till att vi måste våga, måste 
spela bollen och utmana motståndarna, att 
vi genom vårt spel har förmåga att göra 
motståndarna dåliga.

De senaste matcherna, i allsvenskan, 
SM-serien men också ”vänskapsmatchen” 
mot Juventus, visar att vi lyckats med det.

Juventus, ja. Pressen mer eller mindre 
rasade mot italienarna efter deras matcher i 
Sverige, anklagade dem för att inte ha spelat 
på topp och att ha bjudit oss på segern.

Men var det verkligen så?,Nej, det tror inte 
jag. Visst ville Juventus vinna - det finns helt 
enkelt inga italienska lag som inte vill vinna, 
vilka matcher det än är. Det ligger för 
mycket prestige i fotbollen för ett italienskt 

lag, för att det inte skall gå in för seger.
Sanningen, åtminstone en stor del av 

den, är istället att vi var bra. Vi snurrade upp 
Juventus backar, vi dominerade mittfältet 
och vi svarade för de anfall som till slut ledde 
fram till en välförtjänt straff och 1-0-målet. 
Segermålet.

Visst, Juventus experimenterade en del 
med spelare och positioner. Och matchen 
spelades över bara en halvlek - fast det visste 
ju båda lagen redan från början... Så vår seger 
skall inte undervärderas.

Till sist: Jens Fjellström fick sitta på bänken 
i landslagets match mot Polen. Nog hade 
Jens kunnat tillföra laget ett och annat. Se 
bara på hans insats mot Göteborg i söndags.

Formidabel.
Jens storspel har förmåga att lyfta hela 

laget till stordåd ett lag som består av skick
liga och ibland kraftigt undervärderade spe
lare.

Det har sagts att Djurgården slår ur under
läge i SM-serien. Jag vet inte. Nu vet folk i 
alla fall vad vi kan.

För visst kan vi.

Lennart Wass



SELECT
DJURGÅRDENS IF 
Laguppställning

LANDSLAGENS BOLL - VÅR BOLL

Mästerskapsserien

1. Malmö 1 1 0 0 2-1 18
2. IFK Göteborg 1 0 0 1 2-3 17
3. Örebro 1 0 0 1 1-2 17
4. Djurgården 1 1 0 0 3-2 16
5. Norrköping 1 1 0 0 2-1 14
6. AIK 1 0 0 1 1-2 14

1. Anders Almgren

2. Glenn Schiller

3. Stephan Kullberg

4. Jan Andersson

5. Leif Nilsson

6. Krister Nordin

7. Thomas Lundmark

8. Ken Burwall

9. Jens Fjellström

10. Mikael Martinsson

11. Peter Skoog

 Mikael Nilsson

 Per Ferm

Leif Strandh

Tränare: Lennart Wass

Tommy Forsgren

Domare: Bo Karlsson

Linjemän: Bo Persson

Jan-Erik Petersson



IFK NORRKÖPING 
Laguppställning

1. Lasse Eriksson

5. Jonas Lind

14. Jan Eriksson

13. Jan Kalén

12. Sulo Vaattovaara

6. Tor-Arne Fredheim

22. Jevgenij Kuznetsov

23. Magnus Samuelsson

10. Jonny Rödlund

7. Patrik Andersson

9. Niklas Kindvall

19. Mikael Hansson

3. Jan Heden

Tränare: Sanny Åslund

Inför matchen 
- Sanny Åslund.

Blårandens utsände får tag i Sanny Åslund hemma i trädgår
den i Täby.

Ja, den forne AIK-spelaren och tränaren är Storstaden 
trogen och pendlar mellan Täby och Norrköping.

Ett par nätter i veckan tillbringar han dock i Peking i en 
övernattningslägenhet han disponerar.

Hur känns det efter en omgång 
i Mästerskapsserien?

Det känns bra. Vi var i behov av det här 2-veckors uppehållet. 
Vi har slickat såren och tycker själva att vi har höjt oss ett 
snäpp i spelet.

Resultaten gick ju dessutom vår väg. Tror att den här serien 
kan bli hyperintressant.

Vad säger du om er insats hittills i år?
Tycker att vi blivit orättvist bedömda hittills. Faktum är att vi 
ännu inte är utslagna i någon turnering. Vi är kvar i Skandia
cupen och i Mästerskapsserien. Vi har dessutom haft ex
tremt mycket skador under året.

Vad säger du om de tidigare 
mötena med DIF i år?

Tycker att det har varit två trevliga matcher. När vi vann med 
3-0 på Råsunda kunde matchen ha slutat hur som helst.

I Idrottsparken vann DIF välförtjänt med 1-0. Tror dock att 
det hade kunnat sluta annorlunda om vi fått ett mål på våra 
chanser i början på matchen.

Efter det att DIF gjort 1-0 fick vi ångest och tappade spelet 
helt. I det läget var vi ju ur serien och var tvungen att lita på 
AIK. (Luta sig mot AIK. Vilken mardröm, red. anm.)

Vad tycker du är styrkan med DIF?
Tycker att det är densamma som i vårt lag. Alltså passnings- 
spelet, rörligheten och kvickheten.

Till sist. Vad tror du om kvällens match?
Mycket svårtippat. 2 lag som är i bra form. Tror på en trevlig 
match som kan sluta hur som helst.

Vi tackar sympatiske Sanny för intervjun och passar på att 
önska honom lycka till i Skandiacupens kvartsfinal mot AIK. 
(Hur det gick vet ni läsare då matchen spelades i Onsdags.)



NYA KAKNÄS
Bäste Djurgårdare!

DIF FOTBOLL FYLLER 100 ÅR I ÅR 1991 och firar 
detta med att bygga en egen träningsanläggning ute 
på Djurgården - ”Kaknäs”.

Träningsanläggningen kommer att stå färdig, kom
plett med träningsplan och klubbhus med egna om
klädningsrum under 1992, men kommer redan i sep
tember i år att invigas med en ”GRAND OPENING” 
med mycket pompa och ståt.

För att vi i Djurgårdens fotbollsförening ska kunna 
finansiera anläggandet av den 6000 kvm stora trä
ningsplanen krävs det stöd av alla som känner varmt 
för Djurgårdens IF. Vi har genom kommunens för
sorg lyckats nedbringa en väsentlig del av kostnaden - 
men inte till fullo!

Som du kanske uppmärksammat, så har Djurgård
ens IF:s alla 17 sektioner från och med årsskiftet blivit 
självständiga föreningar i en alliansförening, vilket 
gör att vi inom fotbollen nu ”står på egna ben”.

Därför erbjuder vi nu alla våra Djurgårdsanhängare 
att symboliskt köpa kvardatmeter av den Nya trä
ningsanläggningen ute på Kaknäs!

Som innehavare av ”Kaknäsmark” kommer du att få 
följande:

□ ett signerat diplom
□ du blir namngiven på en tavla på Stadion under 

rubriken ”Vi har mark på Djurgården”
□ du blir personligen inbjuden till den stora invig

ningsfesten på Kaknäs

För en symbolisk kvadratmeter betalar du 250:- och 
självklart, om du vill, kan du köpa flera kvm.

Om du är företagare, kontakta då Marie Forsberg 
på telefon: 08-115711.

Postgiro Djurgårdens IF, 54921-2.


